



Please read below for a recent up-date from Casa de Mi Familia, an orphanage in Tijuana, Mexico.....

**NOVEMBER
2014**

News From Casa De Mi Familia



Our Newsletter

Our hope is to begin sending out periodic newsletters in an attempt to keep you better informed of all the exciting happenings at Casa de Mi Familia. Most importantly, we want to thank all of you for your constant support, encouragement, and prayers. We have experienced blessing after blessing over the past few months and we are grateful for all that God is doing in the lives of each the children here at Casa.

Nuestra esperanza es comenzar el envío de boletines regulares en un intento de mantenerles mejor informado de todos los acontecimientos emocionantes de la Casa de Mi Familia. Lo más importante, queremos agradecer a todos ustedes por sus constante apoyo, aliento y oraciones. Hemos experimentado la bendición tras bendición en los últimos meses y estamos muy agradecidos por todo lo que Dios está haciendo en las vidas de cada uno de los niños aquí en Casa.

About Us

For those of you who are new to our "family", Casa de Mi Familia is a non-profit organization located in Playas de Tijuana. We have been serving in this ministry for 10 years. Our calling is to rescue and care for children who have been abandoned, neglected, or abused. The majority of our children come from families suffering from drug/alcohol abuse, poverty, and extreme dysfunction. The majority of the children are placed with us by DIF (the Mexican Department of Social Services). The children are placed under our care (Alejandro and Aracelis). We are committed to providing the children with a "family" (not an institution), where they experience love, stability, safety, and all the things many of us take for granted. We have children of all ages - from toddler to high school age.

Para ustedes que son nuevos en nuestra "familia", la Casa de Mi Familia es una organización sin fines de lucro ubicada (una asociación civil) en Playas de Tijuana. Hemos estado sirviendo en este ministerio durante 10 años. Nuestro llamado es rescatar y cuidar a niños que han sido abandonados, descuidados, o abusados. La mayoría de nuestros niños provienen de familias que sufren de abuso de drogas / alcohol, la pobreza, y la disfunción extrema. La mayoría de los niños están puestos con nosotros por el DIF (el Departamento Mexicano de Servicios Sociales). Los niños se colocan bajo nuestro cuidado (Alejandro y Aracelis). Estamos comprometidos a proporcionar a los niños con una "familia" (no una institución), donde experimentan el amor, la estabilidad, la seguridad, y todas las cosas que muchos de nosotros damos por sentado. Tenemos niños de todas las edades - desde niños pequeños hasta la edad de la escuela preparatoria.

Thank You

Thanks to your help and support, the children and youth at Casa de Mi Familia are able to receive what all children deserve - a loving home, education, medical care, spiritual guidance, and a family to support them along their individual journey.

Gracias a su ayuda y apoyo, los niños y jóvenes en la Casa de Mi Familia son capaces de recibir lo que todos los niños merecen - un hogar lleno de amor, la educación, la atención médica, orientación espiritual, y una familia para apoyarlos a lo largo de su viaje individual.

Back To School

All the kids are back in school. Thanks to your help, they all have their new backpacks, uniforms, shoes, and school supplies. Here are pictures of our kids leaving for school:

Todos los chicos están de vuelta en la escuela. Gracias a su ayuda, todos ellos tienen sus nuevas mochilas, uniformes, zapatos y útiles escolares. Aquí están las fotos de nuestros niños que salen de la escuela:



Elementary *La Primaria*



Daniela and Vanesa



Fabian



Hernan and Alexis

Junior High *La Secundaria*



Luis



Noemi.

High School *La Prepa*

Luis & Noemi are our two high school students. They are also sister and brother.

Luis & Noemi son nuestros dos estudiantes de la Prepa. También son hermana y hermano.



Kimberly is 3 ½ years old. She goes to a special education



Gerardo is 4 years old. He is entering his first year of

school. We don't yet have a diagnosis regarding her disabilities, but there are signs that indicate she is autistic. She is a very happy little girl.

Kimberly tiene 3 años y medio, ella va a la escuela de educación especial. No tenemos un diagnóstico aun de la discapacidad que ella tiene, hay factores que indican que ella tiene autismo. Kimberly es una niña muy feliz.

kindergarten and is very happy and excited. Gerardo has a LOT of energy, but it is a blessing to have him in the family.

Gerardo tiene 4 años. El va a su primer año de kínder y está muy feliz y emocionado. Gerardo es un niño que tiene muchas energía, pero es una bendición tenerlo en casa de familia.

May God Bless You (*Que Dios Les Bendiga*),

Alejandro and Aracelis

SUPPORT

Your help is needed.....

Donate



If you would like to support this ministry financially, donations can be made at: www.gatewayvia.com. or by clicking the "Donate" button above.

Si usted desea apoyar este ministerio financieramente, las donaciones se pueden hacer en: www.gatewayvia.com o por hacer clic arriba en "Donate".

Contact

Monte Sanders
305 E. Avenida Cordoba
San Clemente, CA 92672

Email: GatewayVia@outlook.com

Phone: 949-345-1780
Website: www.gatewayvia.com



Stay Connected



[Click Here to Visit our Website](#)
[Click Here to Send us an Email](#)